
Ne tako naprej, ljubi slovenski naši poslanci! 
(Izviren dopis iz Dravinjske doline.) 

V petek 6. t. m. je bila važna seja v držav
nem zboru. Slo je za n o v o d a č n e p o s t a v o 
in zlasti za to, ali se naj zemljišč ni davek za na
prej pobira po o d s t o t k i h določenega čistega 
d o h o d k a , ali pa, kakor dozdaj po z a d e t k i h 
določenega d a v k a . Dozdaj je vlada računala 
tako, da je rekla: Toliko milijonov moramo dobiti 
zemljiščnega davka, toraj mora v primeri vsaka 
dežela toliko in toliko prevzeti, to je davek po 
z a d e t k i h (kontigentiranje). Odbor za vravnanje 
zemljiščnega davka, po večini iz naše stranke, je 
pa predlagal, da se ima davek po o d s t o t k i h 
pobirati, t. j . da mora poprej po vcenitvi č i s t i 
d o h o d e k zemljišč določen biti, potem se odmerijo 
o d s t o d k i , ki se bodo kot zemljiščni davek pla
čevali. To je še najpravičniše. Vlada bi se naj 
ravnala po tem, kolikor se od zemljišč plačati 
z a m o r e , ne pa po tem, kolikor od zemljišč imeti 
hoče. V omenjeni seji je s 155 glasovi proti 130 
p a d e l predlog odborove večine, ki je hotela, da 
se davek zanapiej po o d s t o t k i h pobira. Da je 
ta predlog padel, krivi so tudi si o ven. poslanci 
n a š i , kterih eden je glasoval z nasprotno stranko, 
dveh pa v zbornici ni bilo. Volilci pač zamoremo 
terjati, da se gg. poslanci v tako važnih rečeh, 
kakor je zemljiščni davek, ne cepijo od n a š e ve
čine državnega zbora, še bolj pa, da se zborovanja 
udeležijo ter javno izpovejo, zakaj drugače nego 
tovarši glasujejo. Tedaj, ne t a k o n a p r e j ! 


